
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
24.01.24  

 

Til stede  
• Thea Victoria Uldal og Linus Støen Martinussen fra 5. trinn 

• Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 6. trinn 

• Herman Elias Haldorsen og Ingvild Veimo Larsen fra 7. trinn 

• Idar Frank Kristiansen og Sofie Grande fra 8. trinn 

• Alva Asbjørnsen-Osmundsen og Oliver Moland Eyde 9. trinn  

• Eline Natalie Lervold og Nicholas Adrian Rasmussen fra 10. trinn 

Ikke til stede: 

Herman Elias Haldorsen, Sofie Grande, Alva Asbjørnsen-Osmundsen og Oliver Moland 

Eyde. 

Skolemiljø på Fevik skole 

Hvordan opplever dere skolemiljøet?  
Elevrådet opplever at skolemiljøet er fint. Det virker som om alle har det greit i skolegården 

og i kantina.  

Fellesarrangement 

Evaluering av julesangling:  
Elevrådet er enige i at julesanglingen var fin. 

Elevrådet er litt delt i hva de synes om at den ble gjennomført på dagtid i år. 

Noen likte at det var på dagtid mens andre syns det var koseligere når det var på kvelden.  

Det var fint at det ble mørkt i hallen slik at det ble god stemning.  

 

Feviks talenter:  
Det blir arrangert Feviks talenter fra 20.-22. mars.  

Representantene tenker gjennom hvilken rolle de kunne tenke seg å ha i årets 

gjennomføring av Feviks talenter.  

De kan også komme med ideer til hvordan vi skal gjøre det. Det har blitt bestemt at vi skal 

legge litt om på opplegget i år i forhold til tidligere år.  

Vi tar det opp på neste elevrådsmøte. 

 

 



BUK 
Representantene gikk gjennom møteprotokollen og informerte elevrådet om saker fra forrige 

møte. 

Saker fra trinn: 
Til info så har elevrådsansvarlige og rektor hatt et møte hvor vi har tatt opp saker som 

elevrådet har vært opptatt av i år. Vi ble enige om at vi skal ha flere slike møter.  

5. trinn: Kan trappene ved sykkelstativene lages om til en akebakke når det er nok snø?  

8. trinn: Ett av bordtennisnettene er ødelagt. Kan vi få nye? 

10. trinn: Mer utvalg og variasjon i kantina når det gjelder varm mat. For eksempel lapskaus, 

vårruller, kyllingvinger og baconkarbonade. Kan vi ha noen faste dager som det selges 

middag? Elevrådet foreslår at det settes opp en ønskeliste over hva elevene ønsker seg.  

 

 

Neste møte: 13. februar 11.45-12.45 

Referent: Marianne Krum Dommersnes  


